

The content in this preview is based on the last saved version of your email - any changes made to your email that have not been saved will not be shown in this preview.



Association pour la santé environnementale du Québec
Environmental Health Association of Québec

English text below

À tous les membres,

Vous êtes cordialement invités à l'assemblée générale annuelle de l'ASEQ-EHAQ.

Date : Vendredi, le 25 mars 2011

Endroit : Centre St Pierre, salle 304 (Marcellin-Champagnat)
1212 rue Panet, Montréal (Québec) H2L 2Y7

Heure : De 18h30 à 19h15

L'assemblée générale annuelle sera suivie d'une conférence ouverte au public, intitulée:

<< Comment avoir une maison saine >>

De 19h30 à 21h30

Avec l'information de plus en plus accessible concernant la nécessité d'avoir une maison saine, les gens deviennent davantage conscients de ce besoin et recherchent des solutions visant à rendre leur domicile sain. L'ASEQ-EHAQ a donc organisé une conférence touchant ce sujet.

Lors de cette conférence des sujets d'intérêt tels que les moisissures, les champs électro magnétiques ainsi que les matériaux écologiques utilisés dans la construction et la rénovation seront abordés. De plus, l'ASEQ-EHAQ présentera un résumé de son projet de logement sain.

Conférenciers:

Stéphane Bélainky - champs électromagnétiques

François Béliveau -Reconnaitre, prévenir et nettoyer la moisissure

Michel Gaudet -ASEQ-EHAQ projet de maison saine & matériaux écologiques pour la rénovation

La table d'enregistrement des membres sera ouverte dès 18h15. Seuls les membres peuvent assister à l'assemblée générale annuelle. La conférence est ouverte au public.

Les dons sont appréciés. Un reçu de charité sera émis pour tous les dons.

Pour plus d'information et pour RSVP : bureau@aseq-ehaq.ca 514.683.5701

Nous n'avons pas le droit de fournir de la nourriture dans cette salle; veuillez SVP apporter votre propre nourriture.

Notez que ceci est un événement sans fragrance et sans odeur de tabac.

Nous vous remercions de votre collaboration.

La direction
ASEQ-EHAQ
514.683.5701
www.aseq-ehaq.ca

Dear Members,

You are cordially invited to the Annual General Meeting of ASEQ-EHAQ.

Date: Friday, March 25, 2011

Venue: Centre St. Pierre, Room 304 (Marcellin-Champagnat)
1212 Rue Panet, Montreal (Quebec) H2L 2Y7

Time: 6:30-7:15 p.m.

The Annual General Meeting will be followed by a conference, which is open to the

public, titled:

'How to Maintain a Healthy Home'

From 7:30 p.m. to 9:30 p.m.

As more information becomes available on the absolute need for healthy housing, people are becoming increasingly conscious of this need and are looking for healthy solutions. In view of this, ASEQ-EHAQ has organized a conference to address this subject.

The presentations for the conference will include important topics such as mould, electro magnetic fields and eco materials used for building and renovations. In addition, a resume will be given on ASEQ-EHAQ's healthy housing project.

Speakers for conference:

Stéphane Bélainky - Electromagnetic Fields

François Béliveau - Mould Recognition, Prevention and Clean up

Michel Gaudet - ASEQ-EHAQ Healthy Housing Project & health materials used for renovations

The Membership table is open to the public from 6:15 p.m. onwards. Only members can attend the AGM. The conference is open to the public.

Donations are welcome; a charitable receipt will be given for all donations.

For more information and RSVP: office@aseq-ehaq.ca 514.683.5701

We are not allowed to provide food in this venue, kindly bring your own food or snacks

Please note that this is a fragrance free and tobacco odour free event.

Thank you for your collaboration.

Management
ASEQ-EHAQ
514.683.5701
www.aseq-ehaq.ca

ASEQ-EHAQ

6 Trianon

Dollard-des-Ormeaux, Quebec H9A 2H8

514-683-5701

Find us on Facebook 

Follow us on 

[VISITEZ NOTRE SITE WEB / VISIT OUR WEBSITE](#)

[VISITEZ NOTRE MAGASIN / VISIT OUR STORE](#)

SAVE 10% DE RABAIS

POUR LES MEMBRES SEULEMENT -[ACHETEZ-VOS PRODUITS DRUIDE ICI!](#)

FOR MEMBERS ONLY -[BUY YOUR DRUIDE PRODUCTS HERE!](#)

[Forward email](#)



Try it FREE today.

This email was sent to alanavine.ehaq@gmail.com by office@aseq-ehaq.ca | [Update Profile/Email Address](#) | Instant removal with [SafeUnsubscribe™](#) | [Privacy Policy](#).

Environmental Health Association of Quebec | 6 Trianon | Dollard-des-Ormeaux | Quebec | H9A 2H8 | Canada